



KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** yang pendaftarannya masih berkuatkuasa di bawah kod bidang berkenaan bagi menyertai sebut harga berikut :-

NO. SEBUT HARGA	TAJUK SEBUT HARGA	KELAYAKAN	HARGA
SH/05/2025	<p>CADANGAN KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH KEMUDAHAN RUMAH STAF RESIDENT KOLEJ (SRK) MUTIARA SERTA KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI UiTM CAWANGAN JOHOR KAMPUS SEGAMAT</p> <p>Taklimat Tapak: 20 Mac 2025 Masa: 11.00 Pagi Tempat : Pej. Pengurusan Fasiliti (Kehadiran adalah WAJIB)</p>	<p>Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Kod bidang :</p> <p>Gred : G1 (Daerah Segamat) Kategori : B Pengkhususan : B08 dan B24</p> <p>Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerajaan (SPKK) (mana yang berkaitan) Sijil Taraf Bumiputera (jika ada)</p> <p>DAN Sijil Masih Sah</p>	<p>RM50.00 (Tanpa tunai/Cashless – Online banking/Debit Card/QR code)</p>
SH/06/2025	<p>CADANGAN KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH KEMUDAHAN RUMAH STAF RESIDENT KOLEJ (SRK) SEMPANA RIAU SERTA KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN DI UiTM CAWANGAN JOHOR KAMPUS SEGAMAT</p> <p>Taklimat Tapak: 20 Mac 2025 Masa: 11.00 Pagi Tempat : Pej. Pengurusan Fasiliti (Kehadiran adalah WAJIB)</p>	<p>Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Kod bidang :</p> <p>Gred : G1 (Daerah Segamat) Kategori : B Pengkhususan : B08 dan B24</p> <p>Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerajaan (SPKK) (mana yang berkaitan) Sijil Taraf Bumiputera (jika ada)</p> <p>DAN Sijil Masih Sah</p>	<p>RM50.00 (Tanpa tunai/Cashless – Online banking/Debit Card/QR code)</p>
SH/07/2025	<p>CADANGAN KERJA-KERJA MEMBEKAL, MENGGANTIKAN, MEMASANG DAN MENGUJILARI SUBMERSIBLE PUMP SERTA KERJA-KERJA LAIN YANG BERKAITAN UNTUK LOJI RAWATAN KUMBAHAN NO.2 DI UiTM CAWANGAN JOHOR KAMPUS SEGAMAT</p> <p>Taklimat Tapak: 20 Mac 2025 Masa: 9:30 Pagi Tempat : Pej. Pengurusan Fasiliti (Kehadiran adalah WAJIB)</p>	<p>Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Kod bidang :</p> <p>Gred : G1 (Daerah Segamat) Kategori : M Pengkhususan : M15 (Kelengkapan mekanikal pelbagai)</p> <p>Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerajaan (SPKK) (mana yang berkaitan) Sijil Taraf Bumiputera (jika ada)</p> <p>DAN Sijil Masih Sah</p>	<p>RM50.00 (Tanpa tunai/Cashless – Online banking/Debit Card/QR code)</p>

1. **Dokumen Sebut Harga**

Dokumen Sebut Harga boleh didapati di **UNIT PEROLEHAN, ARAS 2, PEJABAT BENDAHARI, UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA JOHOR, JALAN UNIVERSITI OFF KM 12, JALAN MUAR, 85000 SEGAMAT, JOHOR DARUL TA'ZIM** pada waktu pejabat 8.15 pagi – 4.45 petang (Isnin – Khamis), 8.15 pagi – 12.00 tengah hari, 3.00 – 4.45 petang (Jumaat). Dokumen Meja Tawaran Sebut Harga juga dipamerkan di Pejabat Bendahari, Universiti Teknologi MARA, Cawangan Johor, Kampus Segamat.

2. Hanya kontraktor-kontraktor yang membawa bersama-sama salinan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam kod bidang seperti di atas yang dikeluarkan oleh (CIDB) semasa membeli dokumen sebut harga yang layak membeli.
3. Satu (1) penyebut harga hanya dibenarkan mengemukakan satu (1) tawaran sebut harga sahaja.
4. Dokumen Sebut Harga yang telah dilengkapkan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga di **UNIT PEROLEHAN, ARAS 2, PEJABAT BENDAHARI, UNIVERSITI TEKNOLOGI MARA JOHOR, JALAN UNIVERSITI OFF KM 12, JALAN MUAR, 85000 SEGAMAT, JOHOR DARUL TA'ZIM** dengan menulis nombor dan tajuk Sebut Harga di sebelah kiri atas di sampul tawaran berkenaan.
5. Tawaran Sebut Harga akan ditutup pada **27 MAC 2025 (KHAMIS) Jam 12.00 Tengahari.**